
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
- Odgovor na ponovno vprašanje g. Klemenčiča v zvezi s stanovanji v Kresnicah 
 
Občina Ajdovščina je bila konec meseca maja 2010 s strani Stanovanjskega sklada Mestne 
občine Nova Gorica (v nadaljevanju SSMONG) zaprošena za izdajo soglasja k nameri, da 
SSMONG s Stanovanjskim skladom RS (v nadaljevanju SSRS) sklene dogovor, po katerem 
bo SSMONG po veljavni prednostni listi prosilcev za dodelitev neprofitnega najemnega 
stanovanja MONG oddajal  v najem ponujena prosta stanovanja na lokaciji v Ajdovščini in 
sicer cca 26 stanovanj, ki so v lasti SSRS. Podobno je bila za soglasje nekaj dni pred nami 
zaprošena Občina Vipava. V naši občini je šlo za prvi tak primer, da bi bili zaprošeni za 
soglasje k vselitvi oz oddaji v najem stanovanj občanom druge – sosednje občine. Po 
Dogovoru o razpolagalni pravici je občina (oz občinski stanovanjski sklad) lahko oddala 
stanovanja SSRS samo upravičencem, ki so bili izbrani po zakonskem postopku o 
dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem - kar pomeni obvezna predhodna izpeljava 
postopka razpisa oddaje v najem. Dogovor o razpolagalni pravici vsebuje tudi 11. člen, ki 
govori o tem, da je občina (oz občinski stanovanjski sklad) za čas, ko nima vseljenega 
stanovalca, dolžna SSRS plačevati najemnino in stroške oziroma, da dogovor o razpolagalni 
pravici preneha (»izgubi« stanovanja na razpolago), če občina (oz občinski stanovanjski 
sklad) v roku 2 mesecev od podpisa dogovora, ne vseli najemnikov v stanovanja SSRS. Ker 
smo bili tudi sami zainteresirani za pridobitev stanovanj v Kresnicah za svoje občane, smo 
SSRS prosili za sporazum, da bi se 11. člen spremenil v smislu, da bi se določil daljši rok za 
vselitev najemnikov s strani občine (oz občinskega stanovanjskega sklada) – vsaj na 4 
mesece, kolikor je minimalno potrebno za izpeljavo razpisa za oddajo neprofitnih stanovanj v 
najem. Sami smo namreč v tistem obdobju razpolagali s samo 10 najemniki, ki bi jih lahko 
vselili po Dogovoru o razpolagalni pravici (nekaj je bilo upravičencev na listi z zadnjega 
razpisa in nekaj zamenjav); za vselitev več naših občanov bi morali izpeljati javni razpis – kar 
bi trajalo minimalno 4 mesece. Kljub našemu vztrajanju in večkratnim prošnjam nam SSRS 
roka iz dogovora ni podaljšal, zato smo žal lahko vselili samo 10 upravičencev. 
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
- Dopolnitev odgovora na vprašanje g. Beočanina glede črpanja sredstev EU. 
 
Odgovor bo pripravljen do naslednje seje. 
 
- Odgovor na vprašanje g. Kazimirja Čebrona glede varovanih stanovanj 
 
V Občini Ajdovščina nimamo varovanih stanovanj; v proračunih za leto 2011 in 2012 za te 
namene nimamo predvidenih sredstev. Pobude zasebnega partnerja, ki bi bil zainteresiran 
za javno zasebno partnerstvo z Občino Ajdovščina za izgradnjo takih stanovanj tudi še ni 
bilo.  Bomo pa možnosti za izvedbo predloga proučili. 
 
Pripravila: Katarina Ambrožič  
 
- Odgovor na vprašanje problematike igrišča na Grivški poti 
 
Za reševanje te problematike so bile že izvedene nekatere aktivnosti, med drugim tudi 
soočenje prebivalcev tega območja, ki je potekalo v Domu krajanov v Ajdovščini dne 
15.03.2011. Zapisnik tega soočenja je v prilogi, prav tako tudi pritožba Rajka Lična, ki 
nasprotuje postavitvi koša na Grivški poti in pa pojasnilo sostanovalcev o navedeni 
problematiki. Vloga je bila naslovljena na župana, svetniki pa so jo dobili v vednost. 
 
Pripravila: Mojca Božič   
 



- Odgovor na vprašanje g.  Bajca – javna razsvetljava v OC Gmajna 
 
Glede na prejete pobude s strani podjetnikov v obrtni coni Gmajna smo v letošnji proračun 
predvideli sredstva za javno razsvetljavo v OC Gmajna. Skupaj  z Elektro Primorska bomo 
pregledali obstoječe elektro omrežje in določili lokacije svetilk. Izvedba je planirana v poletnih 
mesecih. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
- Odgovor na vprašanje g.  Zelinščka – cene odpadkov in problematika Silajdžič Blaž 
 
Odgovora bosta posredovana naknadno 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
- Odgovor na vprašanje g.  Krtelja glede izbora materialov za kritine 
 
Odlok o prostorskih ureditvenih pogojih za Občini Ajdovščina, Ur. gl., št. 1/98, Ur.l. RS, št. 
92/05, 108/06, 45/08, 19/09 in 11/11; kartografski del: Ur.l. RS, št. 96/04 
 
5. Oblikovanje objektov in okolja 

21. člen  
 
b) Za graditev novih centralnih objektov ter turistično-gostinskih objektov ter za oblikovanje 
objektov, ki se dograjujejo in prenavljajo v ta namen, veljajo poleg zgoraj določenih še 
naslednji pogoji: 
- pri oblikovanju je potrebno posebej poudariti elemente, ki prikazujejo javen značaj 

objekta (zasteklitev, zaprte-odprte površine, navezava na osrednjo komunikacijo...). 
c) Za graditev objektov namenjenih proizvodni dejavnosti veljajo naslednji pogoji: 
- na vizualno izpostavljenih legah ne sme višina objektov presegati gabaritov naselja. 

Vertikalni gabariti, ki jih pogojuje tehnologija (dimniki, silosi) ne smejo konkurirati 
dominantam naselja. Prepovedana je uporaba vidne ločne konstrukcije, izpostavljene 
fasade pa morajo biti barvane, 

- v vizualno neizpostavljenih predelih je oblikovanje objektov prepuščeno tehnološkim 
zahtevam dejavnosti. 

 
V prostorskih ureditvenih pogojih ne morejo biti predpisane gradbeno tehnične rešitve za 
oblikovanje streh. V kolikor se takšne rešitve v praksi izkazujejo kot neprimerne, morajo 
investitorji v sodelovanju z izbranimi projektanti in izvajalci poiskati takšno gradbeno tehnično 
rešitev, ki je z vidika uporabe in vzdrževanja objekta najbolj racionalna. 
 
Pripravila: 
Irena Raspor 
 
 
- Odgovor na vprašanje g.  Trohe glede usposabljanja delavcev na vodarni Hubelj in 
glede ureditve parkirišč na območju ukinjenega železniškega tira 
 
Usposabljanje delavcev za upravljanje vodarne Hubelj poteka skladno s podpisano pogodbo. 
Za upravljanje z vodarno se usposabljajo delavci KSD, prav tako pa so na usposabljanjih 
prisotni delavci podjetja Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica kot izvajalec javne službe 
vodooskrbe za Mestno občino Nova Gorica, ki je partner v projektu in bo na vodarno Hubelj 
priključena s svojimi vodovodnimi sistemi. 
 
Pripravil: Peter Kete 



Odgovor glede parkirišč bo posredovan naknadno. 
 
- Odgovor na vprašanje g. Klemenčiča glede donacije za stadion 
 
Na vprašanje je že bilo odgovorjeno; odgovor dopolnjujemo. Zapadle obveznosti so bile 
plačane iz sredstev integralnega proračuna. Del investicije (končna situacija) je bila poplačan 
v letošnjem letu, dodatne ureditve stadiona bodo izvedene in plačane v naslednjih tednih. 
Vprašanje (kot je bilo zastavljeno) se nanaša na kategorijo finančnega toka, ki pa v relaciji do 
virov financiranja nima neposredne povezave. Vsa sofinanciranja investicij se namreč 
izvedejo šele po izvedbi investicije ter plačilu dobaviteljem oziroma izvajalcem. Večina 
sredstev, ki se jih prejema iz državnega proračuna ter proračuna EU, se izplača po zaključku 
investicije, poplačilu obveznosti ter potrditvi zahtevkov ter vmesnih ali končnih poročil. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
 
Ajdovščina, 11. 4. 2011 






















